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Raadslid

(fractie)

Vraag

Roos (HvB) Ondergelopen/natte kelders Meerwijk Bennebroek

Kunt u ons vertellen hoe het zit met ondergelopen/natte kelders in de Meerwijk in 
Bennebroek? Speelt dit op meer plekken in de gemeente, zoals ook op Bispinckpark 
Noord in Bloemendaal? Wat doet de gemeente aan de waterstand en op welke wijze
wordt schade voorkomen, wat is de zorgplicht van de gemeente hierin?

Roos (HvB) Onveiligheid bij station Bloemendaal

In de media berichten die ons verontrusten over onveiligheid bij het station in 
Bloemendaal. Situatie met bedreigingen, geweld, wapen enz. Hoe staat het met de 
handhaving. Hoe vaak controleert de politie, wat doet u om de veiligheid daar te 
garanderen. Het is een station en dat moet veilig zijn.

Het tunneltje daar vlakbij richting Haarlem schijnt een probleem te zijn omdat politie
daders op bijv een scooter niet kan volgen. Hoe gaan we dat aanpakken? Kan er een 
hekje komen voor het tunneltje zodat het zo maar doorrijden niet meer kan of gaat 
de politie daar ook op scooters rijden of camerabeveiliging bij het station enz.

Kortom: onze fractie maakt een groot punt van veiligheid zoals we al tijdens de 
algemene beschouwingen op 9 november hebben laten weten. Een plan van aanpak 
en visie op verbeteren van veiligheid.


